
 

 

 
 

 
 
Protokoll fört vid Styrelsemöte med SPF Häggens styrelse 21-12-06 
 
Plats: Medborgarskolans lokal, Piteå 
 
Närvarande: Sara Dahlberg, Margareta Karlsson, Brittinger Ögren,  Roland Öberg,  Ulla-Britt 
Berggren, Gunilla Nutti. Från Programguppen Mona Lindblom, Viviann Edelsvärd, Barbro 
Sundström. 
 
§60 Ordförande Sara Dahlberg öppnade mötet. 
 
§61 Margareta Karlsson valdes att justera protokollet. 
 
§62 Föregående protokoll godkändes. 
 
§63 Dagordningen för mötet fastställdes och godkändes. 
 
§64 Rapporter. 
 

a. Ekonomisk rapport av Margareta.  5.400 kr i annonskostnader under året. Vi får 150 kr i 
bidrag från Medborgarskolan för varje möte där vi har underhållning.  

b. Gunilla rapporterade att studiecirkeln i yoga är avslutad och de andra är inne på sista 
veckan. Framöver kommer det att erbjudas studiebesök hos Birgitta Bergström i hennes 
trädgård med 10-20 deltagare/gång. 
Resa till Jokkmokks marknad är under planering. Ev besök för mat i Vuollerims 
gästgivargård på hemvägen. Offert från Nordbergs buss är på gång. Anmälan och 
betalning bör ske samtidigt. 

c. Sara meddelade att vi nu har 725 medlemmar. 
d. Ingen rapport om priser/sponsring. 
e. Ulla-Britt rapporterade om informationsträffen på Korpen. 22 st var där. 
f. Reportage om Musikhögskolans konsert är skrivet och kommer framöver. 
g. Konserten på Musikhögskolan lockade 127 personer. Den var mycket uppskattad och det 

gavs stående ovationer. På pubkvällen 19/11 var det dålig uppslutning. 
h. Roland och Programgruppen redogjorde för kommande program för våren och lite planer 

för sommaren. I programmet bl a Månadsträff med Anette Jernelöv, Kulturcafé på 
Biblioteket, Pubkväll, Fettisdagspromenad, Kulturcafé med Ulf Holmberg om Piteås historia, 
ev modevisning mm. Årsmöte 220223 med troligen Staffan Lundström som underhåller. 

i. Programgruppen meddelade att allt är klart för Julfesten 15/12. Beroende på ev nya 
restriktioner kan något behöva ändras.  
Vad gäller utskick anlitar vi Föreningsservice för brevutskick till dem som inte har e-mejl.   

j. Sara informerar om planering inför årsmötet, bl a om avtackning. Valberedningen Mona 
meddelar att det är svårt att hitta en kassör. Man kan ev anlita Föreningsservice för 
bokföring mm. Margareta kontaktar dem för information vad de kan hjälpa till med och vad 
det kan kosta. 

k. Sara meddelar att Boendeguppen 65+ jobbar vidare för bättre boende för seniorer. De ska 
ha ett möte med Piteås kommande nya kommunalråd. De har också en konsult till hjälp. 

l. Gällande nya stadgar 2022.  Angående vänmedlem, man är medlem men har ingen rösträtt 
och kan inte ha styrelseuppdrag. Styrelsen bestämmer avgiften, vi beslutar halva 
medlemsavgiften, dvs. 125kr. Stödmedlem betalar direkt till SPF. 
 

 §65 Aktuella frågor. 
        



 

 

a. Medverkan vid medlemsträffar. 
211215: Julfest. Allt klart. 

b. Sara har gjort ett reviderat förslag till Verksamhetsplan. Styrelsen ska läsa igenom detta 
och meddela synpunkter till Sara. 

c. Verksamhetsberättelse ska skrivas. Karin kan hjälpa Brittinger med detta. 
d. Ekonomisk berättelse, resultat och balans görs av Margareta. 
e. Margareta gör förslag till budget för 2022. 
f. Nästa styrelsemöte 220110, Margareta tar fika. 

 
§66 Övriga frågor. 

Ove har kommit med förslag om att ansluta oss till SPF.s app. Det godkänns, avtal kommer 
att tecknas. 
Enkät har inkommit fån Piteås socialdemokrater. Fråga vad som är viktigast för oss att 
utveckla, vi svarar en lokal som alla föreningar kan nyttja. Även fråga hur de kan medverka, 
vi svarar att de kan subventionera lokal. 
 

§67 Ordförande Sara Dahlberg avslutar mötet. 
 
Piteå 211206 
 
 
 
 
 
Brittinger Ögren   Sara Dahlberg   Margareta Karlsson 
Sekreterare    Ordförande   Justerare 
 

 
 
 

   
 
  

 
 

 
 

   
 
         
  


